

价值工程

目 录

2010年4月上旬刊(总第198期/第29卷)
1982年创刊 2010年4月8日出版

中国价值工程学会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

名誉顾问:袁宝华 张彦宁 张宝明 苏立功
编委会主任:黄锦奎
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:
河北省科学技术协会

主办单位:
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:郜明信
总 编:高志彪
副总编:王乃静 沈岐平 宋辉 安景文
总编室:马慧霞 师瑞
电 话:0311-87024742

编辑部:马云巧 田彦 任海涛 丛林
范 文 孟慧玲 张聪娟 司义凤
周梦培 王丹丹 张 崇

电 话:0311-83020178
传 真:0311-87024742
投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com
责任编辑:高生明 王荷叶
封面设计:王金军
版面设计:韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N
国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311
国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局
国内发行:河北省报刊发行局
国外发行:中国国际图书贸易总公司
广告经营许可证:(石市)1301024D00032
印 刷:石家庄市联盟印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社
社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼A501室
邮 编:050091
国内定价:30.00元人民币
海外定价:30.00美元
商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

* 价值与创新 *

- 动态价值评估在汽车项目收购中的应用 沈树新(1)
基于顾客体验与顾客共创价值策略研究 陈述(2)
论影视文化在和谐社会建设中的价值引领效应 杨晓菲(4)
组织学习方式与知识创新研究综述 焦晓芳(5)
浅析社会主义核心价值体系 赵雷等(7)
我国体育立法观念更新及其价值取向研究 李抢辉(9)
基于组合权重的成长期创业企业价值评估方法 陈晓慧等(11)

* 供应链·价值链 *

- 产业结构变动对物流需求影响的实证分析 罗永华(13)
我国畜产品供应链中信息管理研究 赵彩霞等(15)
基于改进TOPSIS方法的供应商选择 桂晓梅(17)
基于模糊综合评价的物流园区运营效果研究 倪明明(19)
基于博弈论的供应链伙伴关系交易成本研究 赵恒志(21)
公路货运物流管理信息系统的开发与研究 段国定(22)

* 财经金融 *

- 公司财务风险评价指标体系的确立 张平韬(24)
浅析企业财务风险的评估与防控措施 海洋(26)
对可转债投资存在的问题及对策建议的研究 陈琼等(27)
我国权证价格与其标的股票价格的相关性与因果性分析 杨亦洋等(29)
我国国际保理业务发展滞后的原因分析 李丹(31)
国际直接投资进入我国服务业的新变化探析 刘志范(33)
新会计准则体系制定模式导向的透视 张琼(34)
新形势下公共财政管理应提高纳税人意识 田琳(36)
中国内地、香港与美国股票市场的长期协整关系研究 陆珩琪等(38)
PEM在工程项目投融资风险评价中的应用 王军等(40)
基于主成分分析的信息技术行业上市公司财务绩效评价 景玉锋等(43)
民营企业财务危机成因及其对策浅析 贺瑜丹(45)

* 企业管理 *

- 薪酬激励体制与高职院校育人艺术 李阳照(46)
基于胜任素质模型的知识产权管理人才培训研究 顾丽娜(48)
“数字油田”建设在石油企业管理中的应用 燕亚娟(50)
煤炭企业成本管理初探 王琼(52)
关于油田企业实施末位淘汰制初探 刘玲等(53)
浅谈基层统计人员应具备的素质与能力 杨秀丽(54)
论企业在项目实施中的协同机制研究 杨建斌等(55)
企业道德风险的二元防范分析 段志新(56)
长三角汽车工业集群竞争力的研究 何育静等(58)
强化企业内部成本管理措施研究 张建(60)
团队激励对员工绩效的影响 王红彩(61)
关于电费预收管理的应用思考 舒文泉(62)

* 价值工程 *

- 基于动态规划算法的航材保障经费优化配置 郭峰等(63)

* 工业工程 *

- PLC在包装计量秤中的应用 高月等(65)
PLC技术简介以及前景分析 吴登尧(66)
GM(1,1)灰色模型对化学损伤下混凝土强度的预测 周友进等(68)
论直接高-高型变频调速系统特殊干扰及抗干扰 李仕卫等(69)
适用于中小型企业的自动称重系统的研制 刘恒娟(71)
复杂装备维修性验证方法研究 高伏等(72)
基于数据驱动的电解槽优化控制研究 李岭等(73)
DSBJ1200型伺服电机秤 王书鹏等(75)
保修产品最优预防维修策略 王禄超等(76)
机械工程当中液压系统的维护保养 张立成等(78)
灰色关联度分析法和DTOPSIS法在道路观赏植物综合评价中的应用比较 姚国友等(79)
伺服电机在电子计量秤进料控制中的应用 赵延君等(80)

* 工程与质量 *

- 不平衡报价在工程招投标中的应用 程小四(82)

对我国加强 PPP 项目风险管理的建议	高建明(83)	浅析中美高校贷款	程启斌等(167)
公路工程投标与索赔的技巧	刘博(85)	浅谈数控实习的安全管理	孙崇庆(168)
建设项目全寿命周期内工程造价的投资控制	陆宁等(86)	基于荷兰语和汉语之不同学习应对策略	张淑媛等(169)
基于关键链的工程设计项目进度管理	张翠勤(88)	新形势下大学生职业生涯规划初探	熊敏慧等(170)
工程方案选择及优化的 AHP-Game 模型分析	申永康等(90)	中学数学教师角色的转变	徐泽娟(171)
浅谈高校基建工程审计存在的问题及对策	王舒(92)	高职院校体育课程创新见解	胡启权(172)
* 建筑与施工 *			
浅谈软土地基的处理技术	闫楠等(93)	探究新课标下物理演示实验的标准	高中义(173)
山区特长隧道建设对地下水环境影响及防治对策	刘煌等(94)	加强作文教学,促进素质教育	何洪流(174)
浅谈耐磨地坪的施工	李丽(96)	高职数学课程体系改革的研究	张婧怡(175)
混凝土在路桥桩基施工中的作用及技术	陈建伟(97)	“美发展困境”下我国大学办学的特色及特点分析	张立杰(176)
环境心理感受与个人空间	李豫华(98)	西部公共英语教学现状及改革思路	肖春艳等(178)
关于路基部分质量控制点的探讨	余小晴等(99)	从辅导员的角度论旅游人才的培养	郑园富(180)
浅析公路规划设计中应注意的一些问题	肖莹等(100)	非英语专业学生英语石化现象个案调查研究	雷来富(181)
公路监理市场现状及对策探讨	尤小明(101)	计算机辅助外语教学中教师角色的立体定位	徐翔(183)
中、日钢管混凝土轴心受压长柱的计算方法比较和分析	刘东生等(102)	人学视野下的非正规学前教育课程建设	吉执来(184)
门式刚架结构中受力构件的研究进展	张尧(104)	高职院校教师绩效管理问题对策研究	郑建英(186)
镍(钼)矿开采放射性污染的特点和防治措施	肖拥军等(105)	谈高职院校学生就业能力的培养	杨春生等(187)
方钢管混凝土柱轴压比限值的研究	黄秋英(107)	高校大课教学中存在的若干问题及其对策	曾德伟等(189)
建筑外墙保温节能管理制度分析与建设	孙晓冰(108)	《建筑装饰构造》课程教学改革探索与实践	赵肖丹(190)
浅谈定型组合模板在施工中的应用	岳江彦(110)	对高职机电维修专业教学模式的构想	曹桂珍(192)
* 理论与实践 *			
把握集体林权制度改革的实质把改革不断引向深入	汪礼波(111)	非机类工程制图的教学思考与改进	曹兆熊(193)
美军核心维修能力研究现状分析	蔡丽影等(112)	改进技校思想政治课教学的方法探讨	林明江(195)
陕西省主体功能区政府绩效评价研究	黄海楠(114)	思想道德修养在高职生成长过程中的作用	王丽丽(196)
二极管的特性与应用	戴盛春(116)	论高职院校实用型人才培养模式的创新	马涛(198)
经济语言学视角下的英汉双语制发展趋势研究	耿静先等(117)	情景模拟教学法在管理学教学中的实践创新研究	高建新(199)
基于 Gauss 求积公式的 Newton 迭代法	高仁端(118)	高校大学生创业集群效应分析	南芳等(201)
浅谈提高电网运行效率的技术手段	孙强等(120)	对我国高职教育办学体制改革的思考	邱丽春(202)
模拟退火算法在压缩天然气加气站选址中的应用	赵涛等(121)	离散数学与计算机专业学习的关系	周庆平(204)
小麦粉的强化与修饰	白云(123)	高职高专特色专业建设的思考	张明慧等(205)
基于多级模糊综合评价方法的高速公路社会经济影响评价	刘柱彬等(124)	浅谈大学英语教学中的文化导入与跨文化交际技能的培养	廖茂珍(207)
浅谈继电保护对电力系统的影响	王浩(126)	刍议毛泽东与中国传统文化	左光荣(208)
基于排队论的医院急诊模型	曾华等(127)	浅论在语文教学中培养学生的创新精神	陈世宜(210)
从数学中的有限量来认识无限量的计算	史建新(128)	浅析高职专业设置前的市场调研	韩向阳(211)
浅析搅拌对测定煤样粘结指数结果的影响	邓连学(130)	新形势下商科院校计算机实验室开放模式研究与改革	唐爱国(212)
椎成形术治疗骨质疏松性椎体压缩骨折的疗效观察	张林等(131)	浅谈中专政治理论课教学的出路与对策	许汉良(213)
苹果多酚的提取工艺探讨	徐竟一等(132)	浅谈心理学的历史形态	宋超(215)
浅析变频器在注水泵上的应用	仓义强等(134)	高等学校教学目标的设计要体现发展性理论	杨鲜霞(216)
影响通信铁塔交付质量的工程采购因素分析	杨沁(136)	民办高校大学生就业困难的原因分析及指导对策	林勇刚(217)
柔性直流输电换流器故障分析及保护策略探讨	吴翠朋等(138)	* 百家论坛 *	
探究运动学问题的多种解法	雷春芳(140)	医学图书馆流通部服务工作初探	孙作萍(219)
客运专线开行夕发朝至旅客列车的可行性研究	徐小勇(141)	“3S”技术在沟域经济发展中作用及前景	张茜等(220)
基于 ARM 的卫星定位及呼叫系统设计	宁可庆(142)	古典与浪漫的碰撞	史小曼(222)
永磁同步曳引机在电梯检验中所遇到的诸多问题	钟阳等(144)	国内外经验对甘肃省实施区域经济发展战略的启示	赵新惠(224)
循环流化床锅炉冷态试验方法与结果分析	崔传生等(145)	如何做好高职院校的学生档案管理工作	王述刚(226)
理论创新——对牛顿力学的再思考	陈中祥(147)	交通基础设施投资对经济增长推动作用研究	杨青(227)
浅谈信息技术环境下的工程项目信息化管理	陆群浩(148)	山区县域经济特色产业的选择与实证分析	胡延松(230)
* 信息技术 *			
数控设备 RIC-DNC 物联网建设创新工作研究	王昊等(150)	珠江三角洲地区社区中老年人疾病谱的建立及意义	黄佐平等(232)
网络教学的利弊与网络课程的建设	霍吉等(153)	国际旅游岛建设对海南特区的影响分析	王永挺(233)
集合竞价问题研究	刘新明等(154)	浅谈构筑信访稳定的第一道防线	王开猛等(235)
数据挖掘技术在电子期刊及数字图书馆中的应用	朱京凤(155)	国内外职业生涯发展研究述评	王倩等(236)
词法分析在自然语言处理中的地位和作用	黄莉(157)	温泉旅游满意度研究	施娟等(237)
多媒体课件中 Flash 动画的播放进度控制条的制作	王永波等(158)	我国石油钻井专业可持续发展的对策建议	李延庆(239)
基于 CMS 的高校网站建设	丁利娟(159)	铁莫扎特奏鸣曲的演奏风格	史小曼(241)
* 教育与培训 *			
高职院校人才培养目标的确定	王公强(161)	铁路绿色施工现状与评价指标体系研究	刘庭联(243)
浅议对话式教学在高等教育课堂教学中的应用	王文奎(162)	忻州市图书馆的问题与对策	王燕(245)
浅谈高职生健康就业心理的正确培养	贾苏绒(163)	关于配偶权应明确规定的立法思考	纪在霞(246)
如何加强新形势下高职院校学风建设	李忠君等(164)	试论化学教育中的科学人文精神及其培育途径	周杰宇(248)
“ASP 动态网页设计技术”项目教学法的研究与实践	合尼古力·吾买尔(165)	大学生心理健康教育存在的问题及对策分析	薛倩等(249)
		课程设计中师生互动评价的应用研究	梁振球等(251)
		贵阳市信息化与工业化融合方式探析	曹谦等(252)
		浅析劳动合同与劳务合同	齐冰(254)
		城镇化建设中城市土地租赁机制发展的分析与新思考	范力勇等(255)
		CORBA/Java 技术在 WEB 环境中的应用	朱振祥(256)

CONTENTS

Value Engineering

(VE) Monthly
Started in 1982

Proc. of the VE Committee
of Chinese Technoeconomics
Society (Chinese Society of
Value Engineering)

Proc. of the VE Committee
of Chinese High Education
Society

Vol.29 4.a (Sum No.198)

Published in Apr. 8, 2010

Inscribed: Yuan Baohua
Honorary Adviser:
Yuan Baohua, Zhang Yanning,
Zhang Baoming, Su Ligong
Chairman of Editorial Board:
Huang Jinkui
Honorary Editor-in-Chief:
Gao Mingxin
Executive Editor-in-chief:
Gao Zhibiao
Vice Editor-in-Chief:
Wang Naijing, Shen Qiping,
Song Hui, An Jingwen

Chief Editor's Department:
Ma Huixia Shi Rui
Sponsor: Proc.the VE Committee,
China Institute of Technology and Economy
Editor: Editorial Team of VE
Publisher: Magazine Publishing
House of VE
Address: Room A501, Zhuoda Property House,
No.88 Huai'an Road
Tel: (0311) 83020178
E-mail: vezzsjb@163.com
Ads.Registration: I301024D00032

Printed by: Lianmeng Printing
House, Shijiazhuang
Distributor: Shijiazhuang Post
Office
Subscriptions: Chinese Local
Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price: ¥30.00
Overseas Single Price: \$ 30.00
Open Publishing
ISSN 1006-4311
CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 The Practice of Dynamic Valuation Assessment in Auto Assets Purchase Project Shen Shuxin
2 Study on Strategy of Co-creating Value with Customers Based on Customer Experience Chen Shu
4 Discussion on Value Leading Effect of Movie and TV Culture in the Development of Harmonious Society Yang Xiaofei
5 Reviews on Organizational Learning Styles and Knowledge Innovation Jiao Xiaofang
7 Discussion on Core Value System of Socialism Zhao Xue, *et al.*
9 Research on the Updating of Sport Legislation Idea and Its Value Orientation Li Qianghui
11 Value Evaluation of Venture Enterprises at Growth Stage Based on Combination Weights Chen Xiaohui, *et al.*

SUPPLY CHAIN·VALUE CHAIN

- 13 Empirical Practical Analysis on the Impact of Industrial Structure Changes to Logistics Demand Luo Yonghua
15 Research on Information Management in Supply Chain of Animal Products in China Zhao Caixia, *et al.*
17 Supplier Selection Based on Improved TOPSIS Method Gui Xiaomei
19 Research on the Operating Conditions of Logistics Park Based on Fuzzy Comprehensive Evaluation Ni Mingming
21 Supply Chain Partnership Transaction Cost Based on Game Theory Zhao Hengzhi
22 Research and Development of Highway Freight Logistics Management Information System Duan Guoding

FINANCE&ECONOMICS

- 24 Establishment of the Appraisal Index System for Corporations' Financial Risk Zhang Pingtao
26 Discussion on Corporation Financial Risk Assessment and Control Measures Hai Yang
27 Research on the Existing Problems and Countermeasures of Investment in Convertible Bonds Chen Qiong, *et al.*
29 Analysis of Relativity and Causality of Warrant Price and Its Underlying Stock in China Yang Yiyang, *et al.*
31 The Analysis on the Reasons of the Lag of the International Factoring Market Development in China Li Dan
33 Analysis of Impact of International Direct Investment to China's Services Liu Zhifan
34 The Development of New Accounting Standards System Model-oriented Perspective Zhang Qiong
36 Strengthening Taxpayer's Consciousness in Public Financial Management under New Situation Tian Lin
38 Analysis of Comovement among Chinese Mainland, Hong Kong and the U.S. Stock Markets Lu Hengzhen, *et al.*
40 Application of the Puzzle Evaluation Method for Project Investment and Financing Risk Evaluation Wang Jun, *et al.*
43 The Financial Performance Evaluation of Information Technique Industry Based on Principal Components Analysis Jing Yufeng, *et al.*
45 Causes and Countermeasures of Financial Crisis of Private Enterprise He Yudan

ENTERPRISE MANAGEMENT

- 46 Salary Stimulating System and Employment Art of Vocational School Li Yangxi
48 Training Study on Intellectual Property Management Talent Based on Competency Mode Gu Lina
50 Application of "Digital Oil Field" Construction in the Oil Business Management Yan Yajuan
52 Research on Coal Enterprise Cost Management Wang Qiong
53 Research on the Final Elimination Principle of Oilfields Enterprise Liu Ling, *et al.*
54 Discussion on Quality and Ability of Primary Statisticians Yang Xiuli
55 Study on the Cooperation Management for Project Implementation Yang Jianbin, *et al.*
56 Analysis of Enterprises Moral Risk Binary Prevention Duan Zhixin
58 Research on Yangtze River Delta Automotive Industry Cluster Competitiveness He Yujing, *et al.*
60 Study on Enterprise Cost Management Zhang Jian
61 Impact of Team Incentives on Staff Performance Wang Hongcai
62 Analysis on Management of Advance Electrical Bill Shu Wenquan

VE

- 63 Optimal Distribution of Aircraft-spare Support Cost Based on Dynamic Programming Algorithm Guo Feng, *et al.*

IE

- 65 The Application of PLC in the Package Weight Scale Gao Yue, *et al.*
66 Introduction and Prospect of PLC Technology Wu Dengyao
68 GM (1,1) Gray Model Prediction on Concrete Strength under Chemical Damage Zhou Youjin, *et al.*

69 Discussion on the Direct High-high Type Frequency Control System Special Interference and Anti-interference Li Shiwei, *et al.*
 71 Development of the Automatic Weighting System for Small and Medium Enterprises Liu Hengjuan
 72 Research on Maintainability Demonstration of Complex Equipment Cao Fu, *et al.*
 73 Optimized Control of Reduction Cell Based on Data Driving Li Ling, *et al.*
 75 The Type of DSJB1200 Servo Electronic Weigher Wang Shupeng, *et al.*
 76 Optimal Preventive Maintenance of Warranty Production Wang Luchao, *et al.*
 78 Maintenance of Hydraulic Systems in Mechanical Engineering Zhang Licheng, *et al.*
 79 The Application and Comparison of Gray Relational Analysis and DTOPSIS Method in the Comprehensive Evaluation of Road Ornamental Plants
 Yao Guoyou, *et al.*
 80 The Application of Servo Motor in the Feed Controlling of Electronic Weight Scale Zhao Yanjun, *et al.*

ENGINEERING&QUALITY

82 The Application of the Unbalanced Quotation in Bidding Cheng Xiaosi
 83 Suggestions on Management of PPP Project Risks in Our Country Gao Jianming
 85 Highway Project Bidding and Claiming Skills Liu Bo
 86 Project Cost Investment Control in a Construction Project Cycle Lu Ning, *et al.*
 88 The Project Schedule Management of the Engineering Design Based on Critical Chain Zhang Cuiqin
 90 Engineering Project Decision and Optimization Based on AHP-Game Model Analysis Shen Yongkang, *et al.*
 92 Problems and Solutions of University Infrastructure Projects Audit Wang Shu

BUILDING&CONSTRUCTION

93 Treatment Measures of Soft Soil Foundation Yan Nan, *et al.*
 94 Impact of Mountain Long Tunnel Construction on Groundwater and Prevention Measures Liu Huang, *et al.*
 96 Discussion on the Wear-resistant Concrete Floor Construction Li Li
 97 The Role and Technology of Concrete in Bridge Pile Foundation Construction Chen Jianwei
 98 Environmental Psychological Feelings and Personal Space Li Yuhua
 99 Discussion on Roadbed Quality Control Yu Xiaoqing, *et al.*
 100 Discussion on Highway Planning and Designing Xiao Ying, *et al.*
 101 Highway Supervision Market Situation and Countermeasures You Xiaoming
 102 Analysis and Comparison of Chinese and Japanese Steel Concrete Axial Compression Columns Calculation Method Liu Dongsheng, *et al.*
 104 Research on Bearing Carrier of Portal Frame Structure Zhang Yao
 105 The Characteristics of Radioactive Contamination in Nickel(Molybdenum) Mining and Its Prevention Measures Xiao Yongjun, *et al.*
 107 Study on Limited Values of Axial Compression Ratio of Concrete Filled Square Steel Tubular Columns Huang Qiuying
 108 Analysing and Constructing Management System of Energy Saving in External Wall Insulation for a Bulding Sun Xiaobing
 110 Discussion on Application of Stereotypia Combination Steel Template in Construction Yue Jiangyan

THEORIE&PRAXIS

111 Grasping the Essence of Collective Forest Right System Reform and Deepening the Reform Continuously Wang Libo
 112 Analysis of US Army Core Maintenance Capability Research Status Cai Liying, *et al.*
 114 Study on the Government Performance Evaluation Based on the Principal Function Regions of Shaanxi Province Huang Hainan
 116 The Characteristics and Application of Diode Dai Shengchun
 117 Research Economic Linguistics from the Perspective of the Development Trend of Chinese and English Bilingual Geng Jingxian, *et al.*
 118 The Newton's Method Based on the Gauss Quadrature Formula Gao Renduan
 120 Discussion on Technical Means to Improve the Efficiency of Power Grid Sun Qiang, *et al.*
 121 The Application of Simulated Annealing Algorithm in Layout of CNG Filling Stations Zhao Tao, *et al.*
 123 Fortification and Modification of Wheat Flour Bai Yun
 124 Analysis on Expressway's Society and Economy Impact Based on Fuzzy Comprehensive Evaluation Liu Zhubin, *et al.*
 126 Discussion on the Impact of Relay Protection to Power System Wang Hao
 127 The Model of Emergency Treatment in Hospital Based on Queue Theory Zeng Hua, *et al.*
 128 Research on Unlimited Calculating from Limited in Mathematics Shi Jianxin
 130 Analysis of Mixing Effects on the Results of the Determination of Caking Index of Coal Deng Lianxue
 131 Vertebroplasty Efficacy of Osteoporotic Vertebral Compression Fractures Zhang Lin, *et al.*
 132 Discussion on Extraction of Apple Polyphenols Xu Jingyi, *et al.*
 134 Analysis of Frequency Counters in Water Flood Pump Cang Yiqiang, *et al.*
 136 Engineering Procurement Influence Factor Analysis for Telecom Tower Delivery Quality Yang Qin
 138 Valve Fault Analysis of HVDC Flexible and Its Protection Strategies Wu Cuipeng, *et al.*
 140 Exploration on Solutions of Kinematics Lei Chunfang
 141 Research on the Feasibility of Evening-morning Special Train Line Xu Xiaoyong
 142 Satellite Positioning and Call System Design Based on ARM Ning Keqing
 144 Problems of Permanent Magnet Synchronous Traction Machine in Elevator Inspection Zhong Yang, *et al.*
 145 Cold-model Testing Method and Conclusion Analysis of Circulating Fluidized Bed Boiler Cui Chuansheng, *et al.*
 147 Theoretical Innovation-Rethinking on Newtonian Mechanics Chen Zhongxiang
 148 Discussion on the Project Information Management under Information Technology Situation Lu Qunhao

IT

150 Innovation Research on Building of RIC-DNC Network of Things of NC Equipments Wang Hao, *et al.*
 153 Pros and Cons of Network Education and building of the Online Course Huo Ji, *et al.*
 154 Study on Combinatorial Auctions Liu Xinming, *et al.*
 155 Application of Data Mining Technology in Electronic Periodical and Digital Library Zhu Jingfeng
 157 The Position and Role of Morphological Analysis in Natural Language Processing Huang Li
 158 The Production of the Player Progress Control Bar of Flash Animation in Multimedia Courseware Wang Yongbo, *et al.*

159 Construction of University Website Based on CMS Ding LiJuan

EDUCATION & TRAINING

161 The Determination of Higher Vocational College Personnel Training Goal Wang Gongqiang
 162 Discussion on the Application of Dialogue Teaching in Higher Education Teaching Wang Wenkui
 163 Discussion on Employment Psychological Training of Higher Vocational Students Jia Surong
 164 How to Strengthen the Construction of Academic Discipline under New Situation Li Zhongjun, *et al.*
 165 Research and Practice on the Item Teaching Method of "ASP Active Page Design Technology" Heniguli·Wumaier
 167 Analysis on College Loan of China and the United States Cheng Qibin, *et al.*
 168 Discussion on Safety Management of NC Practice Sun Chongqing
 169 Different Learning Strategies between Dutch and Chinese Zhang Shuyuan, *et al.*
 170 College Students Career Planning under the New Situation Xiong Minhui, *et al.*
 171 The Changing Role of Mathematics Teachers Xu Zejuan
 172 Views of Physical Education Innovation in Higher Vocational College Hu Qiquan
 173 Exploration on the Standards of Physical Demonstrated Experiment under New Class Standard Gao Zhongyi
 174 Enhance Teaching of Composition, Promote Quality Education He Hongliu
 175 Research of Higher Vocational Mathematics Curriculum Reform Zhang Jingyi
 176 Research on the University-running Characteristics of Our Country Based on Category Development Dilemma Zhang Lijie
 178 The Current Status and the Countermeasure of Higher Vocational English Teaching in Western Area Xiao Chunyan, *et al.*
 180 Discussion on Tourism Talents Training from the Angle of Counsellor Zheng Yuanyuan
 181 Case Study of Non-English Major's Fossilization Lei Laifu
 183 Study on Teachers Dimensional Roles in Multimedia Computer Assisted Language Learning Xu Xiang
 184 The Construction of Curriculum in Non-formal Preschool Education On the Human Science View Ji Zhilai
 186 Vocational School Teachers Performance Management Strategies Zheng Jianying
 187 Discussion on Employability Cultivating of Higher Vocational Students Yang Chunsheng, *et al.*
 189 Problems in Large-class Teaching of Universities and Countermeasures Zeng Dwei, *et al.*
 190 《Architectural Structure》Curriculum Reform and Practice Zhao Xiaodan
 192 Ideas of Higher Electrical and Mechanical Maintenance Teaching Model Zeng Guizhen
 193 Teaching Thought and Improvement of Non-mechanical Engineering Drawing Cao Zhaoxiang
 195 Discussion on Improving the Technical School's Ideological and Political Teaching Methods Lin Mingjiang
 196 Influence of Ideological and Ethical Cultivation on Higher Vocational Students in Growth Wang Lili
 198 Discussion on Higher Vocational School Practical Talents Innovative Training Model Ma Tao
 199 The Innovative Practice Research on the Simulated Teaching of the Scenes in Management Science Gao Jianxin
 201 Analysis on the Effects of University Students' Innovative Undertaking Cluster Nan Fang, *et al.*
 202 Thoughts on Higher Vocational Education School System Reform Qiu Lichun
 204 Relations Between Discrete Mathematics and Computer Learning Zhou Qingping
 205 Thinking on Building Characteristic Professional in Higher Colleges Zhang Minghui, *et al.*
 207 Culture Introduction in College English Teaching and Cross-cultural Communication Skill Training Liao Maozhen
 208 Discussion on Mao Zedong and Chinese Traditional Culture Zuo Guangrong
 210 Discussion on Innovation Spirit Training in Language Teaching Chen Shiyi
 211 Analysis on Market Research before Higher Professional Setting Han Xiangyang
 212 Computer Laboratory Opening Model Research and Reform of Business Colleges under the New Situation Tang Aiguo
 213 Way and Countermeasure of Secondary School Political Theory Teaching Xu Hanliang
 215 Discussion on the Historical Patterns of Psychology Song Chao
 216 Higher-Education Goals Design Should Reflect the Development Theory Yang Xianxia
 217 Private College Students Employment Difficulties Analysis and Countermeasures Lin Yonggang

SOCIAL SCIENCES FORUM

219 Circulation Services of Medical Library Sun Zuoping
 220 The Effect and Prospect of 3S Technology in Developing Ditch-area Economy Zhang Xi, *et al.*
 222 Collisions of Classical and Romantic Shi Xiaoman
 224 Implementation from Domestic and Foreign Experience on Regional Economic Development Strategy in Gansu Province Zhao Xinhui
 226 Discussion on Vocational Student File Management Wang Shugang
 227 Research on Promotion Effect of Transportation Infrastructure Investment to Economic Growth Yang Qing
 230 Mountainous Region County Economy Distinctive Industry Choosing and Empirical Analysis Hu Yansong
 232 Establishment and Significance of Disease Spectrum of Elder in Pearl River Delta Region Community Huang Zuoping, *et al.*
 233 Analysis of the Impact of International Tourism Island Development in Hainan Special Economic Zone Wang Yongting
 235 Discussion on the First Line Construction of Stable Petition Wang Kaimeng, *et al.*
 236 Domestic and Foreign Career Development Research Commentary Wang Qian, *et al.*
 237 Hot Spring Tourism Satisfaction Study Shi Juan, *et al.*
 239 Countermeasures and Proposals for Sustainable Development of China Drilling Industry Li Yanqing
 241 Playing Style of Mozart Sonata Shi Xiaoman
 243 Study on Energy-saving Railway Construction Status Quo and Evaluation Index System Liu Tinghian
 245 The Problems and Countermeasures of the Xinzhou City Library Wang Yan
 246 Thinking about Right of Spouse in the Legislation Ji Zaixia
 248 Discussion on Scientific Humanism Spirit in Chemistry Education and Its Cultivation Ways Zhou Jieyu
 249 Mental Health Problems and Countermeasures of College Students Xue Qian, *et al.*
 251 The Research of Interactive Evaluation in Curriculum-design Liang Zhenqiu, *et al.*
 252 Analysis on Integration Way of Informatization and Industrialization in Guiyang City Cao Qian, *et al.*
 254 Analysis on Labor Contract and Work Contract Qi Bing
 255 Analysis and New Thoughts on Land Lease System during Development of Urbanization Fan Liyong, *et al.*
 256 Application of CORBA/Java Technology in WEB Environment Zhu Zhenxiang